

## 所有人工請注意

## **Important Note to All**

從**2022年6月13日**起,進入專科門診診所的服務使用者須符合 「疫苗通行證」要求,或出示到訪前48小時內進行的核酸檢測 陰性結果。訪客(包括照顧者)則必須符合 「疫苗通行證」 要求,不得以到訪前檢測作為替代安排。

詳情請參閱香港特別行政區2019冠狀病毒病專題網站: 溫

Starting from 13 June 2022, service users entering the specialist out-patient clinics (SOPCs) have to comply with the "Vaccine Pass" requirements or present a negative result of nucleic acid test conducted within 48 hours before the visit. Visitors (including carers) are required to comply with the "Vaccine Pass" requirements and cannot use a pre-visit test as an alternative arrangement.







持有專科門診預約安排的人士,請致電相關診所, 更改覆診目期或安排補充藥物。

All persons who are currently under *compulsory quarantine*, *isolation* or *testing* of COVID-19, please *do not enter SOPCs*.

Any person who has scheduled medical appointments at SOPC, may contact the clinic concerned to reschedule the appointment or arrange medication refill.



## 《預防及控制疾病(披露資料)規例》

Prevention and Control of Disease (Disclosure of Information) Regulation



根據《預防及控制疾病(披露資料)規例》,公立醫院醫生可要求任何人士提供與處理公共衞生緊急事態攸關的資料,例如外遊記錄。任何人士提供虛假或具誤導性資料屬刑事罪行,違例者 最高可被罰款—萬元及監禁六個月。

According to Prevention and Control of Disease (Disclosure of Information) Regulation, doctors of public hospitals may require a person to give any information that is relevant to the handling of the public health emergency, such as travel history.

Any person who provides any information that is false or misleading may commit a criminal offence. The maximum penalty upon conviction is imprisonment for six months and a fine of \$10,000.